
Maatjes met N-VA Assenede op de jaarmarkt
Afgelopen september stond in Bassevelde de jaarmarkt op het pro-
gramma. De bestuursleden van N-VA Assenede waren aanwezig om 
de goede sfeer op te snuiven. We hadden heel veel boeiende gesprek-
ken met dorpsgenoten. Bij die gesprekken genoten we samen van  
een levende vers maatje en een kruidendrankje. De vele boeiende 
dialogen hebben ons gesterkt in onze ambitie om onze stempel te 
drukken op groot Assenede. Er is werk aan de winkel en met N-VA 
Assenede heeft u uw maatje gevonden om de klus te klaren. 

N-VA Assenede roept op tot een inclusieve Vlaamse feestdag
N-VA Assenede betreurt de foutieve politieke boodschap tijdens een optreden op o�  ciële 11 juliviering van de gemeente 
Assenede. Wij nemen afstand van de gemaakte uitspraken. Wij roepen de politieke verantwoordelijke op dat ook te doen. 

Viering van identiteit
Een viering van de Vlaamse feestdag is een moment van zelf-
reflectie en erkentelijkheid voor onze Vlaamse identiteit. Het 
dient een gelegenheid tot verbinding te zijn. Een blik te werpen 

op de uitdagingen van de samenleving. Maar ook onze sterktes 
in de verf te zetten. 

Een hechte samenleving
Ook u ziet vast en zeker initiatieven die onze lokale samenleving 
samenbrengen. Het ondernemerschap zwengelt na enkele moei-
lijke coronajaren weer aan. En denk eens aan de solidariteit die 
de samenleving toont met de situatie in Oekraïne. We kunnen 
dan enkel maar stellen dat Vlaanderen een sterke samenleving 
kent waar niemand achterblijft. En op die identiteit zijn vele 
Vlamingen trots! Getuige de Vlaamse Canon dat een ware 
bestseller is of het Verhaal van Vlaanderen dat miljoenen kijkers 
kende. 

Stop de polarisatie
Verdere polarisatie of miskenning van de Vlaamse identiteit is 
een aanfluiting voor iedereen die dagdagelijks werkt om een 
positief verhaal te schrijven voor Vlaanderen en voor Assenede. 

‘’Vlaanderen voorziet een mooie subsidie voor de organisatie van de festiviteiten. Een subsidie die 
ons inziens in vraag dient gesteld te worden wanneer men zulke taferelen tolereert. Nadat eerder al 
enkele zaken fl agrant de mist in gingen is het tijd om de Vlaamse feestdag eindelijk met het nodige 
serieux te behandelen”, stelt de afdelingsvoorzitter van N-VA Assenede Cedric Pauwels

Cedric Pauwels, N-VA Assenede

Wilt u ook genieten van een lekker maatje en een drankje, en voorna-
melijk van een boeiend gesprek? Dan kunnen jullie ons terugvinden 
op de jaarmarkt in Assenede op 17 oktober. Heel graag tot dan!
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Frank Standaert versterkt de rangen van N-VA Assenede
Afgelopen juni vervoegde Frank ons afdelingsbestuur. Frank wil in de aanloop naar de verkiezingen meer doen met zijn positief 
engagement als lid. Hij gaat verder als enthousiast bestuurslid om samen met ons te schrijven aan het verhaal van N-VA Assene-
de. Leer Frank hier beter kennen.

Frank, vanwaar de keuze voor N-VA? 
Politiek is er met de paplepel ingegoten. 
Mijn vader was gemeentesecretaris in 
Kaprijke. Politiek was een onderwerp 
dat nooit veraf was. Na het kartel tussen 
cd&v en de N-VA leerde ik de partij en de 
standpunten beter kennen. Ook de figuur 
van Bart De Wever zorgde ervoor dat ik 
bij de N-VA bleef. Dat alles werd versterkt 
door mijn sterk Vlaams identiteitsgevoel. 

Wat overtuigde jou om de stap naar 
bestuurslid te zetten? 
Ik woon nu zes jaar in Oosteeklo en ik 
ben goed geïntegreerd in onze kleine 
dorpsgemeenschap. Ik voelde de positie-
ve kriebels om iets te betekenen voor ons 
dorp. Om dat te doen, is instappen in het 
bestuur een logische stap. 

Heb je specifieke ambities of doelstellingen 
voor onze gemeente? 
Onze gemeente bestaat uit vier mooie 
dorpen. Een goede balans in investerin-
gen, evenementen en ondersteuning van 
lokale horeca is belangrijk. Dat is iets 
waar ik graag wat impact op wil hebben. 
Maar ik denk bijvoorbeeld ook aan de 
jammerlijke samenloop van wegenwer-
ken en kermis in Oosteeklo. Een grotere 
voeling met de dorpstraat zou die zaken 
kunnen voorkomen. 

Vanwaar kunnen de lezers u 

kennen? Wat zijn je bezigheden? 
Ik heb twee grote passies. Een 
daarvan is muziek, zo speel ik als 
bassist in verscheidene groepen. 
Vroeger zelfs bij een van de win-
naars van Humo’s Rock Rally. De 
tweede passie is voetbal. Ik ben 
een trouwe supporter en weke-
lijks langs het veld te vinden. 

Hoe zie je die passies lokaal 
verankerd worden? 
Ik heb drie voetballende zonen 
bij SVB Matroos en merk op dat 
het onderhoud van onze spor-
taccommodaties richting de 
winter wel beter kan. Een goede 
infrastructuur nodigt automa-
tisch uit tot engagement. Een 
engagement dat zeer belangrijk 
is richting onze jeugd.

Waar liggen jouw professionele 
activiteiten?
Ik was begeesterd door de allereerste PC. 
Dat dateert van midden jaren tachtig. 
Daardoor heb ik mezelf helemaal weg-
wijs gemaakt in de wereld van de infor-
matica. Ik ben op verscheidene bedrijven 
IT-manager geweest. Van je job je passie 
kunnen maken is een ware aanrader. On-
dertussen ben ik informaticus op rust. 

Afdelingsvoorzitter Cedric 
Pauwels is heel blij met de komst 
van Frank. "Zijn positief sociaal 
engagement werkt aanstekelijk”, 
vertelt hij. “Ik kijk er naar uit om 
dat samen over te zetten op het 
beleid van onze gemeente." 

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Ik was begeesterd door de allereerste PC. 
Dat dateert van midden jaren tachtig. Afdelingsvoorzitter Cedric 
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N-VA Assenede pleit voor een goede fi etscontrole

Studio Vlaanderen

Tweewekelijkse podcast zet de politieke puntjes op de i
De N-VA lanceert met Studio Vlaanderen een tweewekelijkse podcast waarin gastheer Joost Houtman de politieke 
puntjes op de i zet.

De podcast bestaat uit een studiogesprek met een boeiende gast die een blik werpt op 
een actueel thema. Vervolgens fileert een andere gast in de rubriek Feit of Fictie een 
voorstel dat recent het nieuws haalde. Op die manier bent u tweewekelijks juist 
geïnformeerd en op de hoogte van wat er op politiek vlak gebeurt.

Ontdek het N-VA-verhaal in podcastvorm

Verkeers- en fi etsveiligheid ligt ons nauw aan het hart. 
Het thema is actueler dan ooit nu de schoolpoorten weer 
geopend zijn en de dagen korten. Jammer genoeg merken 
we op dat er meer en meer een nonchalance optreedt 
rond het juist gebruik van fi etsverlichting. 

“Wij roepen graag de fi etsers en ook de ouders van 
fi etsende kinderen op om een degelijke controle uit te 
voeren op de staat van de fi ets”, zegt bestuurslid Sandra 
Cooman. 

We lijsten voor u enkele nuttige tips op:

1    Zit het stuur goed vast? 
2    Is de bel goed te horen? 
3    Werken de remmen? 
4    Werkt de koplamp? 
5    Zijn de refl ectoren in goede staat? 
6    Is de staat van de band in orde? 
7    Is het zadel correct afgeregeld? 
8    Is de ketting in goede staat? 
9    Zijn de trappers goed gemonteerd? 
10    Is de achterverlichting in goede staat? 

Scoort u tien op tien? 
Veel en veilig fi etsplezier gewenst dan!

Sandra Cooman, bestuurslid N-VA Assenede

www.n-va.be/assenede



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


